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Referat - 17.august 2016 
 
 
Dagsorden: 
 

 Dagsordenspunkt  

1. Velkomst. 

Vi arbejder i øjeblikket på, at få 
opdateret vores viden om de 
enkelte medarbejderes reaktioner 
på hele tiden at være deltagere i 
forandringsprocesser i SKAT. 
Herunder vil vi give gode råd til, 
hvordan den enkelte kan 
"overleve" i denne foranderlige 
verden. 

 

Niels Gyrsting bød velkommen til udvalgets 
medlemmer.  

Der var afbud fra Connie Mortensen. 

Snakken startede med løst og fast, om situationen 
i SKAT set i lysets af det psykiske arbejdsmiljø. 

Tillæg til dagsorden punkt 6; Bordet rundt, 
eventuelt bliver således punkt 7. 

2. Temadrøftelse om trivsel i AMU 
den 18. august 2016 

- Materiale hertil er 
fremsendt til udvalget den 
15. august 2016 

  

Niels orienterede om at det udsprang fra at man 
ikke havde tid på de ordinære AMU møder, derfor 
en temadrøftelse. 

- Niels kom kort ind på sine forventninger til 
temadrøftelsen. Fremhævede især notatet 
fra Arbejdstilsynet som havde været i 
Thisted. 

- Niels undre sig over, at man skal lave 
forsøg i SKAT, i stedet for at indkalde 
relevant ekstern ekspertise til at løfte 
opgaven. 

- Storrumsproblematikkerne blev endnu 
engang taget op og diskuteret som et led i 
trivslen. 

Konklusion: Niels prøver at stille forslag omkring 
en større aktivitet på SKATs lokaliteter ved at 
nedsætte nogle fora som kan gøre noget for 
trivslen. 

3. AMU – møde den 22. august 2016

Pt. har vi ikke modtaget 
dagsorden. Den fremsendes ved 

Integreret arbejdspladsmåling – APV-MTU-LE 

- Et lille udvalg, TR/AMR blev nedsat til at 
koordinere og fremføre synspunkter via et 
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modtagelsen 8-) Lyncmøde den 15. juni. Niels orienterede 
kort omkring de bemærkninger som 
udvalget havde fremført til spørgerammen 
dækkende APV, MTU og LE. Niels notat er 
sendt i HB, da de bemærkninger som 
udvalget havde på selve dagen ikke ses 
indarbejdet i efterfølgende revidering af 
spørgerammen. 

- AC har fremsendt egne bemærkninger til 
HSU-materialet 28. juni 2016. 

- Anette Albrechtsen, sekretariatet, deltog 
under dette punkt. 

- Punkterne i notatet blev diskuteret og der 
blev argumenteret for ændrede 
formuleringer.  

AMU-møde den 22. august: 

Udvalget gennemgik dagsordenen og dertil 
hørende bilag. AM-udvalgets medlemmer af AMU 
fik indspark til at spørge ind til de enkelte punkter. 

På dagsordenen var bl.a.: 

- Orientering om arbejdsmiljøplan 2016. 
- Drøftelse/indledning på arbejdsmiljøplan 

2017. 
- 2 dages supplerende arbejdsmiljøuddan-

nelse. 
- Lokaliseringsudvalg omdannelse til 

lokalitetsudvalg. 
- Vold og trusler. 
- Sygefravær, orientering fra HR strategi og 

udvikling. 
- Lokaliseringsprojekt, AT besøg og Told nyt, 

orientering fra Bygninger og Service. 
- AMU opfølgningsliste; opfølgning og status 

på sygefravær samt status på 
informationssikkerhedshåndbog. 
 

- Anette Prüsse Jensendeltager på mødet i 
Connie Mortensens fravær. 

4. Opfølgning på temadagene – vi 
skal videre med vores tema. 

Det ene er en kampagne 
målrettet mod medlemmerne – 
uddeling af flyver eller lign. + lille 
gave + henvisning til hjemmeside 
med yderligere materiale 

Det andet er tiltag over for 
ledelsen i form af et åbent brev til 

 
Niels, beklagede at der ikke kunne fremlægges 
noget notat til HB. Grundet de nuværende 
omstændigheder forklarer Niels situationen til HB. 
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direktionen + samtidig tage 
emnerne op i AMU. 

Vi aftalte på sidste møde: AM-
udvalget besluttede at Connie og 
Niels udarbejder et oplæg til det 
videre arbejde. 

Siden har Connie desværre måtte 
melde fra, så vi må finde et 
alternativ til denne plan. 

 

5. Integreret arbejdspladsmåling – 
APV-MTU-LE 

Vi tager lige en status på 
situationen 

Mail til: Marianne Høeg Knudsen: 
Jeg kan se at de input, som jeg 
kom med på videomødet den 15. 
juni 2016 på DTS´s vegne, slet 
ikke har gjort indtryk noget sted. 
Er hverken noteret, eller taget til 
efterretning. Er det for sent nu, at 
komme med disse en gang til?  

Eller skal jeg give dem til Jørn 
Rise, så de kan komme op i HSU? 

 

Bilag: Materiale fra Østbanegade, som består af 
spørgerammer og de bemærkninger, der er 
kommet siden behandlingen i HSU den 28. juni. 

+ Niels G´s ref. af 15/6 

Punktet blev behandlet under punkt. 3. 

6. Bordet rundt Anette Prüsse oplyste om at der var udsendt 
forespørgsler ud til servicemedarbejderne. Det 
fungerer ikke rundt omkring på de enkelte centre, 
der er kommet mange triste tilbagemeldinger. 
Annette opfordrede til at holde øje med 
servicemedarbejderne rundt omkring, hvordan de 
har det. 

Udflytning, efter 1. september er vi 8 tilbage, 
Intern regnskab. 

Kim Møllmann kan genkende det som Anette 
fortalte om servicemedarbejderne, det er ikke 
hensigtsmæssigt at arbejde på en sådan måde. 

Niels Gyrsting intet. 

Kim Jensen intet. 

Marianne Schurmann, første varsel er sket fra 
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Horsens til Ringkjøbing. 

7. Eventuelt Næste møde den 15. november 2016. 
 


